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Bornovalı çocuklar
eğlenerek öğrendi
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Bornova’da 19 Mayıs coşkusu
19 Mayıs Atatürk’ün Anma, Genç-

lik ve Spor Bayramı Bornova’da coş-
kuyla kutlandı. Kutlamalar Borno-
va-Bayraklı sınırındaki Özkanlar’da 
saat 21.00’de fener alayı ve bando 
eşliğinde kortej yürüyüşüyle başladı. 
Mustafa Kemal Caddesi’nin kırmı-
zı beyaza boyandığı kortej yürüyüşü 

Süvari Caddesi’nde devam ederek, 
Bornova Küçükpark’ta gerçekleşen 
Fondip konseri ile son buldu.

Kortej yürüyüşüne Bornova Bele-
diye Başkanı Dr. Mustafa Iduğ, eşi 
Ufuk Iduğ, siyasi parti temsilcile-
ri, belediye meclis üyeleri, muhtar-
lar, sivil toplum kuruluşları ve spor 

kulüpleri ile çok sayıda vatandaş 
katılırken, motosiklet kulübü üyeleri 
de yer aldı. Bornovalılar, Ayyıldızlı 
bayraklarla kırmızıya boyanan yürü-
yüşün yapıldığı yol boyunca evleri-
nin balkonlarından heyecana katıldı.

Yürüyüşün ardından ise 
Bornova’da gençlerin yoğunlukta 
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olduğu Küçük Park’ta Gençlik Kon-
seri gerçekleşti. Bornovalı gurup 
Fondip’in sahne aldığı eğlence, alanı 
dolduran Bornovalılara unutulmaz 
bir gece yaşattı.

Bornova Belediye Başkanı Dr. 
Mustafa Iduğ, 19 Mayıs’ın 104’üncü 
yıldönümünde olduklarını hatırlata-
rak, “19 Mayıs Türkiye’nin kurtuluş 
ve kuruluş mücadelesinin başladığı 

gündür. Aynı zamanda Ulu Önderi-
miz Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün 
kendisine doğum günü olarak seçti-
ği gündür. Hepimizin bayramı kutlu 
olsun” dedi.
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Bornova’nın
çocukları
19 Mayıs
için çaldı
B ornova Belediyesi’nin Cevdet İnci Eği-

tim Vakfı işbirliğiyle 7-18 yaş arası 
çocukları müzikle buluşturduğu İnci 
Vakfı Çocuk ve Gençlik Orkestrası, 19 

Mayıs Atatürk’ü anma Gençlik ve Spor Bayra-
mı için sahne aldı. Bornova Ayfer Feray Açıkha-
va Tiyatrosu’nda gerçekleşen konser katılımcılara 
müzik ziyafeti sundu.

Bornova Belediye Başkanı Dr. Mustafa İduğ 
eşi Ufuk İduğ ve Cevdet İnci Eğitim Vakfı Güç 
Kaynağı Ece Elbirlik Ürkmez’n de katıldığı özel 
etkinlikte Şef Tolga Akın yönetiminde 47 çocuk 
ve gençle sahne alan orkestra, bu kez 19 Mayıs’ın 
104. Yılı için notalara bastı. Konserde İzmirlilere 
bayram coşkusunu yansıtan 15 klasik eser dinle-
yiciyle buluştu. Konser öncesi yaptığı konuşmada 
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Cevdet İnci Eğitim Vakfı ile başarılı işle-
re imza attıklarını belirten Başkan Mustafa 
İduğ,  “Kurumlar arası işbirliği çok önem-
li. Yerel yönetimler bu işbirliklerini arttır-
dıkça bizler böyle yetenekli çocukları orta-
ya çıkarabiliriz. 8 yılı doldurduğumuz bu 
projeyle Türkiye’ye genç yetenekler kazan-
dırıyoruz. İnşallah ileride onları sanatçı ola-
rak izleyeceğiz. 19 Mayıs Atatürk’ü anma 
Gençlik ve Spor Bayramı kutlu olsun”dedi.

Ece Elbirlik Ürkmez’de başta Bornova 
Belediye Başkanı Dr. Mustafa İduğ olmak 
üzere projede emeği geçen herkese teşek-
kür etti.

RESMI TÖRENLER
Bornova’da 19 Mayıs Atatürk’ü Anma 

Gençlik ve Spor Bayramı kutlamaları çerçe-
vesinde Gençlik Spor İlçe Müdürlüğü’nün 
Bornova Cumhuriyet Meydanı’ndaki resmi 
çelenk koyma töreni yapıldı. Bornova Kay-
makamı Fatih Genel, Bornova Beledi-
ye Başkanı Dr. Mustafa İduğ ve  Garni-
zon Komutanı Tuğgeneral Halil Ünver’in 
de hazır bulunduğu etkinlikte dans ve spor 
gösterileri büyük beğeni topladı.

Bu törenin ardından da siyasi partiler ve 
sivil toplum kuruluşlarının temsilcileri mey-
dandaki Atatürk Anıtına çelenk koydu.
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B ornova Belediyesi’nin ilk 
ve orta öğretim çağında-
ki çocukların kişisel, kültü-
rel ve fiziksel gelişimleri-

ne katkı sağlamak amacıyla Çağdaş 
Yaşamı Destekleme Derneği ile bir-
likte düzenlediği eğlen-öğren etkinli-
ği sona erdi. Sivil Toplum Kuruluşla-
rı Yerleşkesi’nde yürütülen çalışmanın 
önemine dikkat çeken Bornova Bele-
diye Başkanı 
Dr. Mustafa 
İduğ, “Ortak 
çalışmanın 
adresi haline 
gelen yerleş-
kemizde çok 
iyi bir sinerji 
yarattık” diye 
konuştu.

Borno-
va Beledi-
yesi Atatürk 
Kültür Mer-
kezi STK 
Yerleşkesi’nde 
gerçekleşti-
rilen etkinlik 
kapsamında 
ilkokul ve orta-
okul öğrencisi 
çocuklar hem 
eğlendi, hem 

öğrendi. ÇYDD(Çağdaş Yaşamı Des-
tekleme Derneği) ile birlikte yürütülen 
çalışma kapsamında çocucuklar, “Kita-
ba Yolculuk, Eğlenceli Bilim, Eğlenceli 
İngilizce, Düşünceye Yolculuk, İlimiz, 
Ülkemiz ve Dünyamız, Değer Eğiti-
mi, Eko Çocuk, Satranç ve El Beceri-
si” olmak üzere dokuz başlıkta atölye 
çalışmalarına katıldı. Uzmanlar tara-
fından verilen 6 hafta sürdü. Çocuklar, 

eğitimler kapsamında yazarlarla bulu-
şup müze gezilerine de katıldı.

ORTAK ÇALIŞMANIN EDRESI 
STK YERLEŞKESI

Co Working yani “Ortak Çalışma” 
yöntemi ile Türkiye’de bir ilk olarak 
hizmete açtıkları  Sivil Toplum Kuru-
luşları Yerleşkesi’nden 390 kurulu-

şun yararlandığı-
na dikkat çeken 
Bornova Beledi-
ye Başkanı Dr. 
Mustafa İduğ, 
“Ortak çalışma-
nın adresi haline 
gelen yerleşke-
mizde çok iyi bir 
sinerji yarattık. 
Derneklerimiz 
kendi faaliyetle-
rini yürütürken 
birbirleri ve bele-
diyemiz işbirliği 
içinde özel proje-
lere imza atıyor. 
Geleceğimiz olan 
çocuklara yöne-
lik gerçekleştirdi-
ğimiz bu çalışma 
da onlardan biri” 
diye konuştu. 

Bornovalı çocuklar
eğlenerek öğrendi
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K ahramanmaraş merkez-
li depremlerin hemen ardın-
dan bölgeye kurduğu 4 bin 
500 çadır, gönderdiği tır-

lar dolusu yardım malzemesi, iş maki-
neleri ve personeli ile tüm imkanları-
nı seferber eden Bornova Belediyesi, 
depremzedelerin yanında olmaya 
devam ediyor. Bornova’da gelenek-
sel olarak her yıl düzenlenen Uçurtma 
Şenliği’nin coşkusu Malatya’ya taşın-
dı. Yüzlerce çocuk ve annesinin yüzü 
Anneler Günü öncesinde Bornova 
Belediyesi’nin gerçekleştirdiği etkin-
likle güldü. Bornova Belediye Başka-
nı Dr. Mustafa İduğ depremzedelerin 
en önemli ihtiyacının moral olduğunu 
söyledi. Bornova Belediyesi Bornovalı-
lara yaşattığı bahar coşkusunu deprem 
bölgesine taşıdı. 23 Nisan’a özel olarak 
Aşık Veysel Rekreasyon Alanı, Çam-
dibi Atatürk Parkı ve Çamkule Dr. 
Behçet Uz Rekreasyon Alanı olmak 
üzere üç noktada düzenlenen Uçurtma 
Şenliği, Bornova Belediyesi’nin çadır-
kent kurduğu Malatya’da da düzen-
lendi. Cemal Gürsel, Hoca Ahmet 
Yesevi ve Çavuşoğlu Mahallerinde 
gökyüzü depremzede çocuklara dağı-
tılan uçurtmalarla renklendi. Anneler 
Günü öncesinde gerçekleşen birbirin-
den farklı etkinliklerin gerçekleştiril-
diği organizasyonda çocuklarla birlikte 
annelerine de hediyeler dağıtıldı.

VELI AĞBABA DA ORADAYDI
Çocuklar ve annelerin mutluluğuna 

CHP Malatya Milletvekili Veli Ağba-
ba da ortak oldu. Ayyıldızlı uçurtma-
yı, “Al bayrağımız hep göklerde olsun” 
diyerek gökyüzüne salan Ağbaba, dep-
remin başından bu yana verdiği destek 
nedeniyle Bornova Belediye Başkanı 

Dr. Mustafa İduğ’a teşekkür etti.

EN ÖNEMLI IHTIYAÇ MORAL
Depremzedelerin en önemli ihtiyacı-

nın moral olduğunu ifade eden Borno-
va Belediye Başkanı Dr. Mustafa İduğ, 
“Biz üç ayın aşkın süredir tüm imkan-
larımızla depremzedelerin yanındayız. 

Kurduğumuz binlerce çadır ve yardım 
malzemesi ile destek olduk ama bu 
yetmez bölge insanının morale ihtiya-
cı var. Bu nedenle Uçurtma Şenliğimi-
zi Malatya’ya da taşıdık. Çocuklar ve 
annelerinin yüzünde oluşturduğumuz 
en küçük tebessüm bile bize büyük 
mutluluk veriyor” diye konuştu.

Bornova’nın bahar coşkusu 
Malatya’ya taşındı
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Fahrettin Altay-Narlıdere 
Metrosu’nda test sürüşü heyecanı
I zmir Büyükşehir 

Belediyesi’nin hafif 
raylı sistemin dördün-
cü aşamasını oluştu-

ran Fahrettin Altay-Narlıde-
re Metrosu’nun ilk yolculu 
test sürüşü İzmir Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Tunç 
Soyer’in katılımıyla yapıl-
dı. İzmirlilerin de heye-
canla beklediği ilk sürüşün 
ardından konuşan Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Tunç 
Soyer, “Baştan beri kararlı-
yız. İzmir’i demir ağlarla öre-
ceğiz. İzmirliler çok daha 
iyisini hak ediyor. İzmir’e 
hayırlı olsun” dedi.

Kentteki metro ve tramvay ağla-
rının tamamını kendi kaynakla-
rıyla inşa eden, Türkiye genelin-
de bunu yapabilen tek yerel yönetim 
olma özelliğini taşıyan İzmir Büyük-
şehir Belediyesi’nin Fahrettin Altay 
Meydanı’ndan Narlıdere Kaymakam-
lığı önüne dek uzatılan metrosunun ilk 
deneme sürüşü yapıldı. İzmir Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Tunç Soyer’in ev 
sahipliğinde yapılan deneme sürüşüne 
CHP İzmir İl Başkanı Şenol Aslanoğ-
lu, CHP ve Millet İttifakı milletvekille-
ri ile adayları, ilçe belediye başkanları, 

Millet İttifakı’nın il başkanları ile ilçe 
başkanları ve basın mensupları katıldı. 
7,2 kilometre uzunluğunda ve 7 istas-
yondan oluşan metro hattının önümüz-
deki aylarda açılması planlanıyor.

“GERÇEKTEN ZOR BIR SÜREÇTI”
İzmir Büyükşehir Belediye Başka-

nı Tunç Soyer, “Çok heyecanlı bir gün. 
Buraya hep çizmeyle geldiğimizi hatır-
lıyorum, ilk defa normal ayakkabıları-
mızla geldik. Baştan sonra hattı geçtik. 
Bu pademi dönemi öyle bir dönemdi 
ki bin 100 kişinin çalıştığı bir çalışma 

esnasında 900 kişi Covid olmuş-
tu. Bunların hem işi bırakmadan 
işe devam etmelerini sağlama-
mız hem sağlıklarını koruma-
ya devam etmemiz hem emek-
lerinin karşılığı olan maaşlarını 
ödeyebilmemiz... Gerçekten çok 
zor süreçti. Bu süreçte Güler-
mak A.Ş. olağanüstü bir daya-
nışma gösterdi Büyükşehir Bele-
diyemizle. Onlara da teşekkür 
ediyorum” dedi.

“AÇILIŞI ÖNE ÇEKMEYE 
GAYRET EDECEĞIZ”

Durmadan çalıştıklarını ve 
hiç ara vermediklerini söyleyen 

Başkan Soyer, “Bizim için başından 
bu bir kararlılık ve direnç meselesiy-
di. Her krizde pandemide deprem-
de bu işin durmaması gerekir devam 
etmesi gerekir inancını taşıdık. O 
nedenle bu kararlılığın direncin mey-
vesidir bugün topladığımız. Tüm 
arkadaşlarımın büyük emekleri sonu-
cunda, inançlar, gayretleri sonucun-
da bu noktaya gelmiştir. Her birine 
ayrı ayrı minnettarım. Bu süreç 253 
milyon Euroluk öngörüyle başlamış-
tı, tamamladığımız noktada 285 mil-
yon Euro’yu bulduk.”
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Ağız ve Diş Sağlığı Eğitimleri
NALDÖKEN’DEN BAŞLADI
B ornova Belediyesi 

Çocuk Oyun ve Akti-
vite Merkezleri’nden 
yararlanan miniklere 

Ağız ve Diş Sağlığı Eğitimi ver-
meye başladı. Her alanda oldu-
ğu gibi sağlıkta da Bornovalı-
ların yanında olduklarını ifade 
eden Bornova Belediye Başka-
nı Dr. Mustafa İduğ, “Çocuk-
larımıza yönelik bu çalışmala-
rımızı tüm Bornova’ya yaymayı 
hedefliyoruz” dedi.

Evde Bakım Hizmeti 
kapsamında ihtiyaç duyan 
yaşlı, gebe ve lohusalara ağız 
ve diş sağlığı hizmeti sunan, 
risk gruplarına yönelik diş 
tarama ve tedavisi yapan 
Bornova Belediyesi, benzeri 
bir çalışmayı Çocuk Oyun 
ve Aktivite Merkezi’nden 
yararlanan minikler 
için gerçekleştiriyor. Bu 
kapsamda verilen ağız ve diş 
sağlığı eğitimleri Naldöken 
Çocuk Oyun ve Aktivite 
Merkezi’nden başladı. Sağlık 
İşleri Müdürlüğü bünyesinde 
görevli diş hekimi 3-6 yaş 

arasındaki miniklere ağız 
ve diş sağlığının önemi ile 
dişlerini ne zaman ve nasıl 
fırçalamaları gerektiğini 
anlattı. Eğitimler, Bornova’nın 
dört bir yanındaki tüm 
merkezler de devam edecek.

SAĞLIKTA DA 
BORNOVALILARIN 
YANINDA

Her alanda olduğu gibi sağ-
lıkta da Bornovalıların yanın-
da olduklarını ifade eden Bor-
nova Belediye Başkanı Dr. 
Mustafa İduğ, “Hemşireleri-
miz ve hasta bakım elemanla-
rımızla yaşlılarımıza verdiğimiz 
Evde Bakım Hizmetleri aralık-
sız devam ediyor. Aynı zaman-
da görevli ebelerimiz ev orta-
mında bebek, çocuk, gebe ve 
lohusa gözlemleri gerçekleşti-
riyor. Naldöken’da başladığı-
mız çalışmayla da Ağız ve Diş 
Sağlığı konusundaki çalışma-
larımızı özellikle çocuklarımız 
için tüm Bornova’ya yaymayı 
hedefliyoruz” dedi.
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Yerel üreticiye 500 bin fide
B ornova Belediyesi ücretsiz 

fide dağıtımlarına ilçenin 
kırsal mahallelerinden olan 
Yakaköy ile devam etti. 

Atalık tohumlardan üretilen 60 bin 
fide ücretsiz olarak yerel üreticilere 
dağıtıldı. Bornova Belediye Başkanı 
Dr. Mustafa İduğ, dağıtacakları fide 
sayısının 500 bini bulacağını söyledi.

Tarım alanında yaptığı çalışmalarla 
yerel üreticiye destek olan Bornova 
Belediyesi Yakaköy Mahallesi’nde 60 
bin adet fide dağıttı. Domates, biber, 
patlıcan, marul, roka, tere otu, reyhan 
ve karpuz olmak üzere çeşit fideleri 
ücretsiz olarak alan vatandaşlar, 
Bornova Belediyesi’ne Başkan Mustafa 
İduğ’a teşekkür etti.

Fidelerin atalık tohumlardan üretil-
diğine dikkat çeken Bornova Beledi-
ye Başkanı Dr. Mustafa İduğ, “Daha 
önce Bornova Merkez’de 200 fide dağı-
tıp, deprem bölgesindeki üreticilere 
60 bin fide göndermiştik. Yakaköy’de 
başladığımız dağıtımlarımız diğer kır-
sal mahallelerimizde devam edecek. Bu 
dikim sezonunda toplam 500 bin adet 
fide dağıtmış olacağız. Yerel üreticimi-
ze verdiğimiz destek her alanda devam 
edecek” diye konuştu.
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Hedef 50 milyon atalık tohum
Y erel üreticilere destek olmak 

amacıyla 2022 yılında 5 milyon 
atalık tohum dağıtan Bornova 
Belediyesi hedef büyüttü. Bu 

yıl 50 milyon atalık tohum üretilecek 
ve yine ücretsiz olarak dağıtılacak. 
Güvenli ve doğal ürünlere ulaşımın 
her geçen gün daha da zorlaştığını 
vurgulayan Bornova Belediye Başkanı 
Dr. Mustafa İduğ, yaptıkları çalışmalar 
ve ortaya koydukları projelerle 
yerel üreticiye destek olmaya devam 
edeceklerini söyledi.

Dikim yaptığı alanları arttırarak 
Pınarbaşı, Yaka ve Kayadibi 
mahallelerinde bulunan toplam 9 
dönümlük arazide domates, biber, 
patlıcan, bamya, kavun, karpuz, 
salatalık, kabak, mısır, ayçekirdeği, 
acur, buğday ve fasulye başta olmak 
üzere birçok ürüne ait toplam 134 
çeşit atalık tohum yetiştiren Bornova 
Belediyesi hedefini 50 milyon tohum 
olarak belirledi. Bu tohumların büyük 
bir bölümü yerel üreticilere, bir kısmı 
ile fide yapılarak yine vatandaşlara 
dağıtılıyor.

LISELI GENÇLER FIDE DIKTI
Bu hedef doğrultusunda farkındalık 

yaratmak amacıyla Bornova Anadolu 
Lisesi öğrencileriyle birlikte atalık 
tohumlardan üretilen fideler toprakla 
buluşturuldu. Genç öğrenciler, 
Bornova Belediyesi Tarımsal 
Hizmetler Müdürlüğü çalışanlarının 
gözetiminde Kayadibi’ndeki yerel 
tohum bahçesinde pek çok türdeki 
fidenin dikimini gerçekleştirdi. Yerel 
tohumların önemi ve gelecek nesillere 

aktarılması konusunda bilgi de alan 
öğrenciler, doğayla iç içe bir ortamda 
farklı bir deneyim yaşadı.

DESTEĞIMIZ SÜRECEK
Tarım alanında yaptıkları çalışmalar 

ve ortaya koydukları projelerle yerel 
üreticiye destek olduklarını ifade 
eden Bornova Belediye Başkanı Dr. 
Mustafa İduğ, “Güvenli ve doğal 
ürünlere ulaşım her geçen gün 
daha da zorlaşıyor. Biz  bu süreçte 
yerel üreticimize verdiğimiz desteği 
arttırıyoruz. Geçtiğimiz yıl 5 milyon 
rakamına ulaşmıştık. Bu yıl ise çeşitli 
türlerde 50 milyon atalık tohum üretip 
vatandaşlarımıza ücretsiz olarak 
dağıtacağız” diye konuştu.



BORNOVAGündem BORNOVAGündem

14

7-24 temizlik dönemi
B ornova Belediye-

si yeni araç yatırım-
ları ve baştan aşağı 
yenilediği Temiz-

lik İşleri Müdürlüğü Şanti-
yesi ile daha temiz bir ilçe 
hedefiyle çalışmalarını tüm 
hızıyla sürdürüyor. 3 var-
diya olarak 7 gün 24 saat 
çalışan ekipler atık topla-
ma konusunda tek bir günü 
bile boş geçmiyor.Bornova 
Belediye Başkanı Dr. Mus-
tafa İduğ, yaptıkları yatı-
rımlar ve çalışmalar saye-
sinde daha temiz bir ilçe 
yarattıklarını söyledi.

Bornova Belediye-
si temizlik alanında yaptığı çalışma-
larla fark yaratıyor. 333 kişilik kadro-
su ile 3 vardiya sistemine göre çalışan 
Temizlik İşleri Müdürlüğü 7 gün 24 
saat aralıksız hizmet veriyor. Bu sis-
temle her bir çöp konteyneri haftada 7 
kez  boşaltılıyor. Günlük 10 bin nokta-
dan 480 ton evsel atık, 180 ton çuvallı 
moloz toplanıyor. Üzerinde adresleme 
sistemi bulunan konteynerler aksilik 
yaşanmaması için sokak ve konteyner 
sıra numarası ile takip ediliyor.

HER GÜN 4 BIN 160 SOKAKTAN 
ATIK TOPLANIYOR

11’i eski köy yerleşimi olmak üzere 
ilçe sınırları içerisindeki toplam 45 
mahallede bulunan ve toplam uzunlu-
ğu 1.086 kilometre olan 4.160 sokağa 
41 çöp kamyonu, 10 süpürme aracı, 34 
diğer hizmet aracı ve iş makineleriyle 
temizlik hizmeti veriliyor.

İlçe genelindeki 9.694 çöp kon-
teyneri ile 80 moloz konteynerinden 

yılda 173 bin ton evsel atık, 66 bin ton 
moloz atığı toplanıyor.İzmir Büyük-
şehir Belediyesi’nin Temizlik İşleri 
Şantiyesi’ne kurduğu Katı Atık Trans-
fer İstasyonu sayesinde zamandan ve 
yakıttan büyük tasarruf sağlanırken 
2019 yılında satın alınan yeni temizlik 
araçları daha temiz bir Bornova için 
her gün 5.050 kilometre  yol katediyor.

GERI DÖNÜŞÜME ÖZEL ÖNEM
Bornova Belediyesi atıkların toplan-

ması sokak ve caddelerin temizlenmesi 
yanısıra, hem çevrenin korunması hem 
de ekonomiye katkı amacıyla yeniden 
kullanılabilir atıkların dönüştürülme-
sine yönelik çalışmalar da yürütüyor. 
Bu kapsamda 1. Sınıf Atık Getir-
me Merkezi’ne getirilen kağıt- kar-
ton, plastik, metal, cam, ahşap, teks-
til ürünleri, pil, akümülatör, floresan 
lamba, elektrikli ve elektronik ekip-
manlar, atık ilaç, bitkisel atık yağlar, 
hacimli atıklar, ömrünü tamamlamış 
lastikler lisanslı firmalara teslim edili-
yor.Aynı zamanda sıfır atık ve önemi 

konusunda bilgilendir-
me çalışmalarının da 
yapıldığı Merkez’de 
kurulan Atık Sanat 
Atölyesi’nde atıklar 
sanata dönüştürülüyor.

DAHA IŞLEVSEL 
ŞANTIYE

İdari işler bina-
sı, tamir atölyeleri ile 
çalışanların kullandı-
ğı duş ve tuvalet gibi 
alanların tamamen 
yenilenerek çalışma 
koşullarının daha da 
iyileştirildiği şantiyede 

günlük 90 konteyner yıkanarak dezen-
fekte edililiyor, 40 konteyner ise tamir 
edilerek boyama işlemi yapılıyor.

YATIRIMLARIMIZIN 
KARŞILIĞINI ALIYORUZ

Göreve gelir gelmez kiralama 
modeli yerine satın alma modeline 
geçerek Temizlik İşleri Müdürlüğü-
nün araç filosunu tamamını yükle-
diklerini hatırlatan Bornova Beledi-
ye Başkanı Dr. Mustafa İduğ, “Bu 
yanısıra Temizlik İşleri Şantiyemizi 
de adına yakışır bir görünüme kavuş-
tururak daha işlevsel bir hale getir-
dik. Böylece çalışanlarımızın motivas-
yonunu da arttırdık. Tüm bu yatırım 
ve çalışmalar birçok ilden daha büyük 
olan Bornovamızı daha temiz bir ilçe-
ye dönüştürme hedefimize kısa süre-
de ulaşmamızı sağladı. Temizlik 
konusunda vatandaşlarımızın mem-
nuniyetini en üst seviyede tutmak için 
çalışmaya devam edeceğiz” dedi.
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Bornova Belediye Başkanı
Dr. Mustafa Iduğ oyunu kullandı
B ornova Belediye Başkanı 

Dr. Mustafa İduğ, 13. 
Cumhurbaşkanlığı ikinci tur 
seçimi için eşi Ufuk İduğ ile 

birlikte Evka-3 Mahallesi’ndeki Cem 
Bakioğlu Anadolu Lisesi’nde 1221 

No’lu sandıkta oy kullandı.
Oy kullandıktan sonra kısa bir 

açıklama yapan Bornova Belediye 
Başkanı Dr. Mustafa İduğ, “İkinci 
tur seçilerinde oyumuzu kullandık. 
İnşallah saat 17.00’den sonra oy 

kullandığım okula gelip sayım 
işleminin sonuna kadar sandığımızın 
başında olacağım. Seçimde oy 
kullanan herkese teşekkür ediyorum. 
Ülkemize hayırlı uğurlu olsun” 
şeklinde konuştu.
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Bornova Belediyesi’nin 2022 Mali 
Yılı Kesin Hesabı Bornova Beledi-
ye Meclisi’nde kabul edildi. Borno-
va Belediye Başkanı Dr. Mustafa 
Iduğ, Türkiye ekonomisinin mev-
cut şartlarında giderlerin iller ban-
kası gelirlerine oranla daha fazla 
artmamasına rağmen denk büt-
çeyle Bornova’ya önemli yatırım-
lar kazandırdıklarını söyledi. Borç-
suz bir belediye olduklarına vurgu 
yapan Başkan Iduğ, “Geldiğimiz 
nokta Bornova Belediyesi’nin 
bütçesini ne kadar doğru 

kullandığını ortaya koyuyor. Dur-
mayacağız. Geleceğimize yönelik 
yatırımları Bornovamıza kazandır-
maya devam edeceğiz” dedi.

Borçsuz bir belediye olarak faiz 
ödemediklerine dikkat çeken Bor-
nova Belediye Başkanı Dr. Musta-
fa Iduğ, banka hesaplarındaki 121 
milyon 769 bin TL nakit mevdua-
tın 2023 yılına devrettiğini söyle-
di. Iduğ, “Çalışanlarımıza ya 

da piyasaya her-

hangi bir borcumuz yok. Kasamızda 
paramız var. 2024 yılına da borçsuz 
geçmemiz önceliğimiz. Oluşturdu-
ğumuz mali disiplin sayesinde söz 
verdiğimiz bütün yatırımla-
rı yaptık” dedi. 

2022 yılın-
da 131 

Bornova’da yatırım 
var, borçlanma yok
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milyon liralık yatırım yapıldığı-
nı, mal ve hizmet alımlarının tuta-
rının da 54 milyon lira tuttuğunu 
belirten Başkan Iduğ, “Mal ve hiz-
met alımlarının 2019 yılındaki tuta-
rı 46 milyon liraydı. Türkiye’nin eko-
nomisi ortada. Aynı hizmeti hatta 
daha fazlasını vererek, üç yıl sonra, 
bugünün rakamlarıyla 2022 yılın-
da 56 milyon lira olarak sonuçlan-

dırdık. Bunun arkasında rekabetçi 
yapımız, stok yönetimi ve kontrollü 
bir çalışma var. Bu rakamlar Borno-
va Belediyesi’nin bütçesini ne kadar 
doğru kullandığını ortaya koyu-
yor” dedi. 4 yılı aşan görev sürele-
rini değenlediren Bornova Belediye 
Başkanı Başkanı Dr. Mustafa Iduğ, 
“Bu süreçteki 500 milyonluk  yatı-
rımlarımızın tamamını borçsuz ola-

rak gerçekleştirdik. Kiralamadan 
satın alma modeline geçtik. Artık 
yıllık 150 milyon TL araç kiralama 
bedeli ödemiyoruz. 20 milyon TL’ye 
asfalt Asfalt Üretim Tesisi kurduk. 
Güncel  değeri 50 milyon TL’yi aştı 
ve 30 yıl Bornova’nın hizmetinde ola-
cak. Söz verdiğimiz gibi yol hamle-
si başlattık. Yol çalışmalarında önce-
liği en çok ihtiyaç duyan mahallelere 

verdik. Ne mutlu bize ki üretim faz-
lası asfaltı satabiliyoruz. Araç filo-
su hepsi bizim, hepsi Bornova’nın 
geleceği için. Bunların yanısıra Ile-
tişim Merkezi’ni açtık, Birimlerimi-
zi Kampüs Bornova Projesi ile aynı 
yere topladık. Yeni pazaryerleri yap-
tık. Dört tane fitness salonu yaptık, 
yüzme havuzu açtık, tüm spor tesis-
lerimizi yeniledik.”dedi.

Yeni bir bina yapmanın çok önemli 
olmadığını, atıl olanların değerlendi-
rilmesi gerek-
tiğini vurgulu-
yan Bornova 
Belediye Baş-
kanı Dr. Mus-
tafa Iduğ, “Eli-
nizdeki tesis ve 
alanları verim-
li bir şekil-
de kullanma-
nız gerekiyor. 
Kullanılma-
yan tesis kal-
mamalı, hepsi 
etkin şekil-
de kullanılma-
lı. Biz bunu 
Sırrı Aydo-
ğan Kültür 
Merkezi’nde, 

Kandere Parkı içindeki metruk bina-
da ve daha çok bir çok yerde yaptık. 
Altındağ Atatürk Kültür Merkezi’ni 
STK Yerleşkesi’ne dönüştürdük. Şu 
anda 400’e yakın dernek yararlanı-
yor” diye konuştu.

Yapılacak yatırım ve çalışmala-
rı ihtiyaçlara göre belirledikleri-
ni ifade ederek yeni müjdeler veren 
Iduğ, “Çocuk Oyun ve Aktivite Mer-
kezleri ile Taziye Evleri’nin sayısını 
arttıracağız.  Öğrenci yurtlarımızın 

kapasitelerini Bornova Merkez’de 
yapımı devam eden iki yurdun yanı-
sıra etkin bir şekilde kullanılmayan 
mevcut tesislerimizi de dönüştüre-
rek bine çıkarmak istiyoruz. Sosyal 
devlet, toplumcu belediyecilik anla-
yışı bunu gerektirir. Durmayaca-
ğız. Bu tip yatırımları Bornovamıza 
kazandırmaya devam edeceğiz” diye 
konuştu.

RAKAMLARLA BÜTÇE
2022 yılın-

da Bornova 
Belediyesi’nin 
gelir bütçesi 793 
milyon 778 bin 
632 TL, gider büt-
çesi 818 milyon 
678 bin 698 TL 
oldu. Bu rakamlar 
ışığında gerçekleş-
me oranları gelir 
bütçesi için yüzde 
102.03, gider büt-
çesi yüzde 94.21 
olarak gerçek-
leşti. 2022 Mali 
Yılı Kesin Hesabı 
Bornova Beledi-
ye Meclisi’nde de 
kabul edildi.
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Naldöken’de pazaryeri mutluluğu

BORNOVA Belediyesi 
Özkanlar’ın ardından Naldöken’de-
ki pazaryeri sorununu da çözdü.Bor-
nova Belediyesi’nin vatandaşların 
talepleri doğrultusunda projelen-
dirip kısa sürede yapımını tamam-
layarak hizmete açtığı Naldöken 
Mahallesi Pazaryeri büyük ilgi görü-
yor. Bölge sakinleri, hemen yanı-
na Çocuk Oyun ve Aktivite Merkezi 
de yapılan Pazaryeri’ni düğün salo-
nu olarak da kullanabiliyor. Bor-
nova Belediye Başkanı Dr. Musta-
fa Iduğ, “Özkanlar’da 5’i bir yerde 
konseptiyle açtığımız pazaryeri gibi 
bu proje de yıllardır bekleniyordu. 
Yanına bir de Çocuk Oyun 
ve Aktivite Merkezi yaparak 
hizmete açtık. Vatandaşları-
mızın memnuniyeti herşey-
den önemli” dedi.

1.200 metrekare kapalı 
alana sahip Naldöken Mahal-
lesi Pazaryeri’nde yine 1.200 
metrekarelik açık otopark 
alanı ve 70 metrekarelik zabı-
ta odası bulunuyor. Uzun yıl-
lar açık alanda hizmet veren 

pazar alanını kullanan mahal-
le sakinleri ve esnaf kapalı alanda, 
daha modern koşullarda alışveriş 
yapmanın rahatlığını yaşıyor. Çar-
şamba günleri hizmet veren 108 tez-
gahlı Pazaryeri, Pazar kurulan gün-
ler dışında düğün salonu olarak da 
kullanılabiliyor.

Çok amaçlı pazaryerinin yanıba-
şında 150 metrekarelik alanda yapı-
lan Çocuk Oyun ve Aktivite Merke-
zi de büyük ilgi görüyor. Bornova 
Belediyesi’nin sekizincisini açtı-
ğı merkezlerden biri olan Naldö-
ken Çocuk Oyun ve Aktivite Mer-
kezi, hafta içi 5 gün hizmet veriyor. 

Merkez, bölgede yaşayan 3-6 yaş 
arası çocukların uzman eğitimciler 
eşliğinde kaliteli zaman geçirmesi-
ne, annelerinin de gündelik işlerini 
yapma ve kendilerine zaman ayırma-
ları için imkan sağlıyor.

“YILLARDIR BEKLENIYORDU”
Kapalı Pazaryeri ile Çocuk Oyun 

ve Aktivite Merkezi’nin Naldöken 
Mahallesi’nin önemli bir ihtiyacı-
nı karşıladığını ifade eden Borno-
va Belediye Başkanı Dr. Mustafa 
Iduğ, “Özkanlar’da 5’i bir yerde kon-
septiyle açtığımız pazaryeri gibi bu 
proje de yıllardır bekleniyordu. Nal-

döken’deki modern pazar-
yerini mahalle sakinleri-
mizin hizmetine sunarken, 
çocuklarımız ve anneleri 
için çocuk oyun ve aktivi-
te merkezi de açtık. Pazar 
yerine bitişik olan parkımı-
zı da yeniden düzenleyerek 
içine yürüyüş ve spor alanla-
rı ekledik. Vatandaşlarımı-
zın memnuniyeti herşeyden 
önemli” diye konuştu.
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Bu resimler görülmeye değer
B ornova Belediyesi yeni bir ser-

giye daha ev sahipliği yapmaya 
başladı. Fatma Atik ve Tümay 
Gümüş Karma Resim Sergisi 

Uğur Mumcu Kültür ve Sanat Merkezi 
kapılarını açtı. İki sanatçı kendilerine 
eserlerini sergileme fırsatı veren Bor-
nova Belediyesi’ne teşekkür etti.

Fatma Atik ve Tümay Gümüş’ün 50 
eserinden oluşan Karma Resim Sergisi 
Bornova Belediyesi Uğur Mumcu Kül-
tür ve Sanat Merkezi Sergi Salonu’nda 
sanatseverlerin 
beğenisine sunul-
du. 27 Mayıs’a 
kadar açık kalacak 
serginin açılış kur-
delesini Bornova 
Belediyesi Başkan 
Yardımcısı Barba-
ros Taşer ve Mec-
lis Üyesi Hülya 
Uğurlu sanatçı-
larla birlikte kesti. 

Tamamı yağlı boya ile yapılan eserler 
büyük beğeni topladı.

Uzun yıllar resimle uğraştıklarını 
ifade eden iki sanatçı kendilerine eser-
lerini sergileme fırsatı veren Borno-
va Belediyesi’ne teşekkür etti. Borno-
va Belediye Başkanı Dr. Mustafa İduğ, 
her zaman sanatın ve sanatçının yanın-
da olduklarını ifade ederek, tüm Bor-
novalıları birbirinden güzel resimleri 
görmeye davet etti.

Fatma Atik: 1958 yılında Van’da 

dünyaya geldi. Sekiz çocuklu bir aile-
nin çocuğu olarak ilk, orta ve lise öğre-
nimini Van’da tamamladı. Evlendikten 
sonra taşındığı Antalya’da anaokulu 
işleten Fatma Atik, çalışmalarını 1999 
yılında yerleştiği İzmir’de sürdürüyor.

Tümay Gümüş: 1957 yılında 
Ankara’da dünyaya geldi. İlk, orta ve 
lise öğrenimini İstanbul’da tamamladı. 
Ardından Ev İdaresi Ön Lisans prog-
ramından mezun oldu. Evliliği dolayı-
sıyla Karabük ve Kastamonu’da 18 yıl 

yaşamıştır. Çeşit-
li kurumlarda resim 
ve özellikle yağlı 
boya tekniği ile ilgi-
li eğitimler aldıktan 
sonra bir çok Halk 
Eğitim Merkezi’nde 
eğitimler verdi. 
Çalışmalarına 2018 
yılından bu yana 
kendi resim atölye-
sinde devam ediyor.
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Bornova Belediyesi, tarım üre-
ticilerini desteklemek amacıyla 
hayata geçirdiği projelere bir yeni-
sini daha ekledi. Tarımsal Kal-
kınma Kooperatifi ve üreticiler ile 
“Sözleşmeli Çiftçilik Tarım Pro-
jesi” protokolü imzalayarak Coğ-
rafi İşaret Tescili alınan Borno-
va Kınalı Bamyası’nın üretimine 
başlandı. Protokol 5 ayrı köyden 
projeye katılan 5 üretici ile Bor-
nova Belediye Başkanı Dr. Mus-
tafa İduğ, Bornova Ziraat Odası 
Başkanı Cengiz Derici ve Borno-
va Tarımsal Kalkınma Kooperati-
fi Başkanı Göksel Eralp arasında 
imzalandı.

ÜRETICININ YANINDAYIZ
“Sözleşmeli Çiftçilik Tarım Pro-

jesi” ile Bornova Kınalı Bamya’sı-
nın üretimine başlandı. İlk etap-
ta 5 köyde 5 üretici ile hazırlanan 
çalışmada Yakaköy Mahallesi’nde 
ilk tohumlar toprakla buluş-
tu. Çalışma kapsamında Borno-
va Tarımsal Kalkınma Kooperati-
fi aracılığı ile üreticilerin traktör, 
tohum, teknik danışmanlık, gübre 
gibi girdileri de ücretsiz bir şekil-
de karşılanıyor.

Misket Üzümü ve Kınalı 
Bamya’nın Bornova’nın Coğra-
fi İşaret Tescili bulunan iki ürünü 
olduğunu ifade eden Başkan Mus-
tafa İduğ, “Bu protokol sürdürü-
lebilirlik açısından çok önemli bir 
çalışma. Türkiye’ye örnek olma-
sı gereken bir model. Türkiye’ye 
ürettikten sonra satan değil, üret-
meden önce planlayan ve pazarla-
yan bir marketing sisteminin gel-
mesi gerekiyor. Bu sözleşmenin 
ana şekli de kurumsallaşma, sür-

dürülebilirlik. Bunu başarmak 
için de yerel yönetimlerin üretici 
ile birlikte çalışması gerekir. Biz 
destek anlamında her zaman üre-
ticilerimizin yanındayız”dedi.

Bornova Belediyesi ile her 
zaman işbirliği içinde oldukları-
nı ve her türlü desteği aldıklarını 
ifade eden Bornova Ziraat Odası 
Başkanı Cengiz Derici ve Borno-
va Tarımsal Kalkınma Kooperatifi 
Başkanı Göksel Eralp de Başkan 
İduğ’a teşekkür etti.

Bornova’da çiftçiye sözleşme desteği
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“Aşk ve Sevgi Şarkıları”
BORNOVA YANKILANDI

BORNOVA 
Belediyesi Hobi 
ve Beceri Edin-
dirme kursiyer-
lerinin sahne 
aldığı bahar kon-
serleri, “Sevgi 
ve Aşk Şarkıla-
rı” ile devam etti. 
Türk Halk Müzi-
ği Korosu’nun 
ardından Türk 
Sanat Müziği 
Korosu Bornova 
Belediyesi Kültür 
Merkezi’ndeydi. 
Tamamen dolu 
salonda türkülerin ardından bu kez 
de şarkılar hep bir ağızdan söylendi.

Bornova Belediyesi Türk Sanat 
Müziği Korosu, Türk Sanat Müzi-
ği tutkunlarını Bornova’da buluş-
turdu. Bornova Belediyesi Kültür 
Merkezi’nde düzenlenen “Sevgi ve 
Aşk Şarkıları” konseri büyük ilgi 
gördü. Salonu dolduran Borno-
valılar birbirinden güzel şarkıla-

rı hep birlikte eşlik etti. Bornova 
Belediyesi’nin Hobi ve Beceri Edin-
dirme Kursları’nda eğitim alan kur-
siyerlerden oluşan 55 kişilik Türk 
Sanat Müziği Korosu, düzenle-
nen Bahar Konseri’nde müzik ziya-
feti çektirdi. Şef Sami Büyüköz-
tekir  yönetimindeki koro, sekiz 
kişilik saz heyeti eşliğinde Türk 
Sanat Müziği’nin birbirinden güzel 
22 eserini başarıyla seslendirdi. 

Sevdi Gönlüm şarkı-
sı ile başlayan kon-
serde Aşk Bu Değil 
Yapma Güzel, Nazen-
de Sevgilim, Dalga-
landım da Duruldum 
gibi yılların eskiteme-
diği eserleri seslendi-
rildi. Koronun yansıra 
solo olarak söylenen 
eserler de sanat müzi-
ği tutkunlarından tam 
not aldı.

Kültür ve sanat 
etkinliklerini de 
asli görevleri ara-
sında gördüklerini 

ifade eden Bornova Belediye Başka-
nı Dr. Mustafa İduğ, “Düzenlediği-
miz hobi ve beceri edindirme kurs-
ları yediden yetmişe; çocuk, genç, 
yaşlı, kadın, erkek herkese açık. 
Tüm Bornovalılar’ı bu kurslarımız-
dan yararlanmaya davet ediyorum. 
Sahne alan tüm kursiyerlerimizi 
kutluyor, emek verenlere teşekkür 
ediyorum” dedi.
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Bornova Çamkule’de gökyüzü
UÇURTMALARLA RENKLENDI

BORNOVA Belediyesi, 23 Nisan Ulusal 
Egemenlik ve Çocuk Bayramı etkinlikleri 
kapsamından Aşık Veysel Rekreasyon Alanı 
ve Çamdibi Atatürk Parkı’nın ardından Çam-
kule Dr. Bençet Uz Rekreasyon Alanı’nda da 
uçurtma şenliği düzenledi. Büyük katılım-
la gerçekleşen Şenlik’te sahneye çıkarak bir 
konuşma yapan Bornova Belediye Başkanı 
Dr. Mustafa İduğ, çocukların mutluluğunun 
kendilerini de mutlu ettiğini belirterek onlar 
için çalışmaya devam edeceklerini söyledi.

Şenlik kapsamında çocuklara uçurtma 
dağıtıldı, patlamış mısır, macun ve lokma 
ikram edildi. Palyaçoların çocukları eğlen-
dirdiği alanda yüz boyama etkinlikleri de 
yapıldı. Çocuklar için boyama başta olmak 
üzere çeşitli etkinliklerin yapıldığı atölyeler 
kurulurken çeşitli spor etkinlikleri de düzen-
ledi. Çocuklar aileleriyle birlikte gün boyun-
ca eğlenceli vakit geçirdi.

Eşi Ufuk İduğ ile birlikte Şenliğe katı-
lan Bornova Belediye Başkanı Dr. Musta-
fa İduğ, uçurtma şenliğinin daha önceki yıl-
larda sadece Bornova Merkez’de yapıldığını, 
artık Çamkule’de yapılır hale geldiğini belir-
terek, “Şimdi her sene Çamkule’de bu uçurt-
ma şenliğini yapacağız. Bizi en çok mutlu 
eden geleceğimiz olan bu çocuklarımızdır. 
Çocuklarımız için havuzlar, futbol sahaları, 
spor alanları yapıyoruz. Onlar için çalışmaya 
devam edeceğiz” dedi.
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Bornova Belediyesi 2022’yi de borçsuz geçirdi
B ornova Belediyesi’nin 2022 

Mali Yılı Kesin Hesabı Bor-
nova Belediye Meclisi’nde 
kabul edildi. Bornova Bele-

diye Başkanı Dr. Mustafa İduğ, Tür-
kiye ekonomisinin mevcut şartlarında 
giderler artarken, İller Bankası gelir-
lerinin aynı oranda artmamasına rağ-
men denk bütçeyle Bornova’ya önem-
li yatırımlar kazandırdıklarını söyledi. 
Borçsuz bir belediye olduklarına vurgu 
yapan Başkan İduğ, “Geldiğimiz nokta 
Bornova Belediyesi’nin bütçesini ne 
kadar doğru kullandığını ortaya koyu-
yor” dedi.

121 MILYON DEVRETTI
Bornova Bele-

diyesi Mayıs Ayı 
Olağan Meclis 
Toplantısı ikinci 
oturumunda,  Bor-
nova Belediyesi’nin 
2022 Mali Yılı 
Kesin Hesabı görü-
şüldü. Bornova 
Belediyesi’nin 2022 
yılı gelir bütçesi 793 
milyon 778 bin 632 
TL olarak gerçekle-
şirken gider bütçesi 
ise 818 milyon 678 
bin 698 TL oldu. 
Gelir bütçesi yüzde 
102.03 olarak, gider 
bütçesi yüzde 94.21 
olarak gerçekleşti.

Bornova Belediyesi 2022 Mali Yılı 
Kesin Hesabı hakkında kapsamlı bir 
sunum yapan Bornova Belediye Baş-
kanı Dr. Mustafa İduğ, borçlarının 
olmadığını ve faiz ödemedikleri-
ni, banka hesaplarında da 121 milyon 
769 bin 27 TL 61 Kuruş nakit mevdu-
atın 2023 yılına devrettiğini belirte-
rek, başta meclis üyeleri olmak üzere 
bu tablonun oluşmasında emeği geçen 
herkese teşekkür etti.

HEDEF 2024’TE DE  
BORÇSUZ BELEDIYE

2022 yılı itibariyle Bornova 
Belediyesi’nin çalışanlarına ya da piya-

saya herhangi bir borcunun olmadığı-
nı söyleyen Bornova Belediye Başkanı 
Dr. Mustafa İduğ, “Kasamızda para-
mız var. 2024 yılına da borçsuz geçme-
miz önceliğimiz. Oluşturduğumuz mali 
disiplin sayesinde söz verdiğimiz bütün 
yatırımları yaptık” dedi.

REKABETÇI YAPI, STOK 
YÖNETIMI, KONTROLLÜ ÇALIŞMA

2022 yılında 131 milyon liralık yatı-
rım yapıldığını, mal ve hizmet alımla-
rının tutarının da 54 milyon lira tut-
tuğunu belirten Başkan İduğ, “Mal 
ve hizmet alımlarının 2019 yılındaki 
tutarı 46 milyon liraydı. Türkiye’nin 

ekonomisi orta-
da. Aynı hizme-
ti hatta daha faz-
lasını vererek, üç 
yıl sonra, bugü-
nün rakamlarıy-
la 2022 yılında 56 
milyon lira ola-
rak sonuçlandır-
dık. Bunun arka-
sında rekabetçi 
yapımız, stok yöne-
timi ve kontrollü 
bir çalışma var. Bu 
rakamlar Borno-
va Belediyesi’nin 
bütçesini ne kadar 
doğru kullandığı-
nı ortaya koyuyor” 
diye konuştu.
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Vergi Borcu başvuru ve 
ödeme süreleri uzatıldı
B ornova Belediyesi,  vatan-

daşların belediyeye olan 
borçlarını yapılandırmaya 
başladı. Yapılandırma imka-

nından yararlanmak isteyen Bor-
novalılar, ‘bornova.bel.tr’ web say-
fasından, Bornova Belediyesi Gelir 
Müdürlüğü merkez birimi ve Çamdi-
bi Şubesi’nden, Halk Bankası şubele-
rinden ya da anlaşmaları bankaların 
hesap numaraları ile 31 Mayıs 2023 
tarihine kadar ödeme yapabilir.

7440 sayılı “Bazı Alacakların Yeni-
den Yapılandırılması ile Bazı Kanun-
larda Değişiklik Yapılmasına Dair 
Kanun” kapsamında mükellefler, 
vadesi 31 Aralık 2022 tarihinden önce-
ki borçlar ile birlikte diğer cezala-
rı yapılandırabilecek. Emlak, çevre ve 
temizlik vergisi, ilan ve reklam vergisi, 
kira ödemeleri, harçlar, ihtilaflı borç-
lar, para cezaları, ücret ve pay alacak-
ları ve ecrimisil ödemeleri yapılandır-
maya tabii tutulacak. Yapılandırma 
fırsatından yararlanmak isteyen mükel-
lefler, 31 Mayıs 2023 tarihine kadar 
başvurularını yapabilecek.  Borçla-

rın ilk taksidi 30 Haziran 2023 tarihine 
kadar ödenecek. Diğer taksitler ise bu 
tarihi takip eden aylık dönemler halin-
de 48 aya kadar bölünen eşit taksitler 
şeklinde yapılabilecek.

ÖDEME NOKTALARI
Ödemeler Bornova Belediyesi vez-

nelerinden, belediye binasının önün-
de bulunan ödeme ATM’sinden ya 
da Halk Bankası şubeleri ile posta 
çeki hesaplarından gerçekleştirile-
bilecek. Ayrıca Vakıfbank ve  Zira-
at Bankası Bornova Şubelerinin 
hesap numaralarıyla da ödeme yapı-
labilecek. Banka Hesap Numa-
raları; Vakıfbank Bornova Şube-
si: TR750001500158007292293401 
Ziraat Bankası Bornova Şubesi: 
TR400001000615387103755247

TAKSITLI ÖDEME IMKANI
Bornova Belediye Başkanı Dr. Mus-

tafa İduğ, hizmet kalitesini arttıra-
rak Bornovalıların hayatını kolaylaş-
tırmak için çalıştıklarını belirterek, 
“Yapılandırmadan yararlanmak iste-

yen Bornovalılar 31 Mayıs 2023 tari-
hine kadar online olarak ya da bizzat 
kendileri Belediyemize başvurabilir-
ler. Kanun çerçevesinde emlak ver-
gisi, çevre temizlik vergisi, ilan ve 
reklam vergisi ile harçlar ve katılım 
payları borçlarını 48 aya kadar eşit 
aylık taksitler halinde ödeme imkânı 
sağlayabiliyoruz” diye konuştu.

Yapılandırmadan yararlanmak iste-
yen vatandaşlar 999 19 19 numara-
lı belediye hattından dahili 1806-
1807-4104-4108-4110-4112 ve 4113’ü 
tuşlayarak bilgi alabilirler. Öte yan-
dan Bornova Belediyesi Gelir 
Müdürlüğü’ne şahsen ve posta yoluyla 
başvuru yapılabiliyor.
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BORNOVA’NIN FIDELERI 
Hatay’da ürün verecek
K ahramanmaraş merkezli iki 

depremin başından bu yana 
tüm imkanlarını deprem-
zedeler için seferber ede-

rek bölgeye 4 bin 500 çadır, 15 tır yar-
dım malzemesi, çok sayıda araç ve iş 
makinesi ile personel gönderen Bor-
nova Belediyesi, desteklerini 
tarım alanına da taşıdı. Dep-
remden en çok etkilenen kent-
lerden biri olan Hatay’daki 
üreticilere 60 bin adet sebze 
fidesi gönderildi. Bornova 
Belediyesi Tarımsal Hizmet-
ler Müdürlüğü’nce atalık yerel 
tohumlardan üretilen 60 bin 
sebze fidesi Hatay’a gönderil-
di. Domates (salçalık ve sofra-
lık), biber (sivri ve çarliston) ve 
patlıcan(topan ve uzun) olmak 

üzere Bornova’da yetiştirilen fideler, 
Tunceli - Ovacık Kooperatifi işbirliğiy-
le Defne ve Samandağ ilçeleri ile köy-
lerinde öncelikle yerel üreticiler olmak 
üzere vatandaşlara dağıtıldı.

Bornova Belediye Başkanı Dr. Mus-
tafa İduğ, depremin etkilediği iller-

de tarımın önemli bir geçim kayna-
ğı olduğunu belirterek, “Barınma tabi 
ki öncelikli ama tek sorun değil. Bölge 
ekonomisinin de canlanması gereki-
yor. Bu amaçla Bornova Belediye-
si olarak özellikle yerel tohum dağıtı-
mı konusunda Bornova’dan başlatıp, 

İzmir ve Türkiye geneline yay-
dığımız tarımsal desteği ülke 
tarımı için hayati konum-
da olan deprem bölgesindeki 
üreticilere de vermek istedik. 
İşlerini kolaylaştırma adına da 
atalık tohumlardan ürettiği-
miz sebze fidelerini üreticile-
re ulaştırdık. Depremin yara-
larını sarmak zaman alacak. 
Biz bu süreçte yöre insanına 
verdiğimiz desteğe her alanda 
devam edeceğiz” dedi.
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Aşık Veysel Konseri büyük ilgi gördü

Ünlü Halk Ozanı Aşık Veysel’in 
eserleri türkü dostlarını 
Bornova’da buluşturdu. Bornova 
Belediyesi Türk Halk Müziği 
Korusu’nun Aşık Veysel Konseri 
büyük ilgi gördü. Salonu dolduran 
Bornovalılar birbirinden güzel 
türküleri hep bir ağızdan söyledi.

Bornova Belediyesi’nin Hobi ve 
Beceri Edindirme Kursları’nda 
eğitim alan kursiyerlerden 
oluşan 50 kişilik Türk Halk 
Müziği Korusu, türkü dostlarını 
Büyükpark içindeki Bornova 
Belediyesi Kültür Merkezi’nde 

düzenlenen konserde buluşturdu. 
Şef Salih Sütoğlu yönetimindeki 
koro Aşık Veysel Şatıroğlu’nun 
21 seçme eserini başarıyla 
seslendirdi. Havalanma Telli 
Turnam türküsü ile başlayan 
konserde “Uzun İnce Bir 
Yoldayım, Güzelliğin On Par 
Etmez ve Kul Olayım Kalem 
Tutan Ellere” gibi dillerden 
düşmeyen eserlere salonu 
dolduran Bornovalılar da eşlik 
etti. Koronun yansıra solo 
olarak söylenen eserler de 
türküseverlerden tam not aldı.

Bornova Belediye Başkanı Dr. 
Mustafa İduğ, her alanda daha 
yaşanabilir bir kent yaratma 
hedefiyle çalıştıklarını belirterek, 
“Tiyatrodan sinemaya, müzikten 
halk dansları ve el sanatlarına; 
kültürel alanda da varız. Her 
zaman sanatın, sanatçının ve 
sanatseverlerin yanındayız. Bu 
konserle türküseverlere güzel bir 
gece yaşatırken değerli sanatçımız 
Aşık Veysel Şatıroğlu’nu da 
anmak istedik. Koromuza ve 
salonu dolduran Bornovalılar’a 
çok teşekkür ediyorum” dedi.
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Bornovalı miniklerin güvenli yuvası:
Çocuk Oyun ve Aktivite Merkezleri

B ornova Belediyesi’nin sayısını 
dokuza çıkardığı Çocuk Oyun 
ve Aktive Merkezleri büyük 
ilgi görüyor. Bornova gene-

linde 1.350 çocuğun yararlandığı mer-
kezler, düzenlenen özel etkinliklerle de 
dikkat çekiyor. Bu etkinliklerden biri 
Doğanlar’daki Atatürk Çağdaş Çocuk 
Oyun ve Aktivite Merkezi’nde gerçek-
leşti. Minikler ve anneleri düzenlenen 
Çilek Şenliği’nde keyifli saatler geçir-
di. Bornova Belediye Başkanı Dr. Mus-
tafa İduğ, bu merkezlerin çocuklar için 
güvenli birer yuva olduğunu söyledi. 
Bornova Belediyesi’nin Doğanlar’da hiz-
mete açtığı iki merkezden biri olan Ata-
türk Çağdaş Çocuk Oyun ve Aktivi-
te Merkezi özel bir etkinliğe ev sahipliği 
yaptı. Merkez’den yararlanan çocuklar 
ve anneleri düzenlenen Çilek Şenliği’nde 

buluştu. Müzikler eşliğinde dans edip 
eğlenen minikler kendilerine verilen 
çilek fidanlarını toprakla buluşturdu. 
Fidanlara cansuyunu veren çocuklar, 
Merkez’in bahçesinde düzenlenen etkin-
likte çizim, boyama ve makas becerileri-
ni gerçekleştirecek çalışmalar da yaptı.

HEM ÇOCUKLAR, HEM 
ANNELERI IÇIN

Bornova Belediye Belediye Başka-
nı Dr. Mustafa İduğ, Çocuk Oyun ve 
Aktivite Merkezleri’nin sayısını doku-
za çıkardıkları ve yenilerini açma-
yı planladıklarını belirterek, “Güvenli 
birer yuva olan bu merkezler sayesin-
de yavrularımızın gelişimlerine katkı-
da bulunurken annelerinin kendile-
rine zaman ayırarak gündelik işlerini 

yapmalarına ve sosyal yaşamın içinde 
daha fazla yer almalarına imkan sağ-
lıyoruz. Rutinin dışına çıktığımız böy-
lesi etkinliklerle de çocukların annele-
ri ile birlikte keyifli zaman geçirmesini 
amaçlıyoruz” diye konuştu.

9 MERKEZDEN 1.350 ÇOCUK 
YARARLANIYOR

Bornova Belediyesi’nin Altındağ, 
Evka 3, Mevlana, Naldöken, Pınar-
başı, Serintepe, Atatürk Mahallesi ve 
Doğanlar’da iki nokta olmak üzere 
açtığı toplam 9 Çocuk Oyun Aktivi-
te Merkezi’nden 3-6 yaş arası 1.350 
çocuk yararlanıyor. Annelerin çocukla-
rını günün belirli saatlerinde bırakabi-
leceği merkezler uzman eğitimci kad-
rosu hizmet veriyor.
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I zmir Büyükşehir 
Belediye Başkanı 
Tunç Soyer, 
halka sağlıklı, 

ucuz ve güvenilir 
gıda ulaştırmak için 
hayata geçirilen 
Halkın Bakkalı/Halkın 
Kasabı’nın Bornova 
Çamdibi’nde hizmete 
alınan 11’inci şubesini 
ziyaret etti. Başkan 
Tunç Soyer’e İzTarım 
A.Ş. Genel Müdürü 
Murat Onkardeşler, 
İzmir Büyükşehir 
Belediyesi Genel 
Sekreteri Barış Karcı, 
ESHOT Genel 
Müdürü Erhan Bey ve 
mahalle muhtarları eşlik etti.

“15 MILYON LIRA 
VATANDAŞIMIZIN CEBINE KALDI”

Burada yurttaşlarla sohbet eden 
Başkan Tunç Soyer, “Gerçekten bu 
sıkıntılı dönemde aile ekonomisine 
bir nebze katkımız olursa ne mutlu 
bize. Şu ana kadar açtığımız 11 
Halkın Kasabı’nda 55 milyon liralık 
satış yapıldı. Böylelikle 15 milyon 
lira vatandaşımızın cebinde kaldı. 
Bundan sonrasında bunları bütün 
İzmir’e yayacağız. Alnının teriyle, 
emeğiyle ekmeğini kazanmaya 
çalışan vatandaşlarımızın et ihtiyacını 
karşılamaya devam edeceğiz. Şu ana 
kadar yaptıklarımızın çok daha iyisini, 
çok daha fazlasını yapacağız. Bu 
ülkenin yarattığı kaynakları bu ülkenin 
insanları için harcamaya devam 
edeceğiz” diye konuştu.

İzTarım A.Ş. Genel Müdürü Murat 
Onkardeşler ise “Başkanımız 10 gün 

önce mahalle muhtarlarıyla bir araya 
gelmişti. Orada bir talep oldu ve biz 
o talebi 10 gün gibi kısa sürede yerine 
getirdik. Yerli hayvanlardan elde 
edilen günlük taze etlerimizi uygun 
fiyata veriyor olmamız, vatandaşlarımız 
için çok kıymetli. Bunu sürdürmeye 
devam edeceğiz. Ödemiş’teki tesisimiz 
kapasite olarak talebi karşılayacak 
durumda. Biz hayvanlarımızı 
tamamen kooperatiflerden ve küçük 
üreticiden alıyoruz. Üreticimiz 
memnun, vatandaşımız memnun, biz 
memnunuz” dedi.

“BIR SENEDIR ET YIYEMIYORDUM, 
DAHA BUGÜN ALDIM”

Çamdibi şubesinin hizmete 
alınmasıyla Halkın Kasabı’na 
akın eden yurttaşlar, uygun fiyata 
sağlıklı ve güvenilir et alabilmek 
için kuyruklar oluşturdu. Hizmetten 
memnuniyetlerini dile getiren 
vatandaşlar şu ifadeleri kullandı;  

Mehmet Yeşilırmak: “Çok güzel 

bir uygulama. 
Bir senedir et 
yiyemiyordum, 
daha bugün yeni 
aldım. İlk defa bu 
kadar ucuz et aldım. 
İnşallah devamı 
gelir.”    

Sezai Sultansuyu: 
“Gerçekten fiyatlar 
çok iyi ve çok 
uygun. Başkanımız 
Tunç Soyer’in 
yapmış olduğu bu 
et reyonundan 
çok memnunuz. 
Mahalle olarak çok 
memnun kaldık.”

Gülfidan Lale: 
“Çok beğendik. Bu 

eti almak için uzaklara gidiyordum, 
şimdi ayaklarımıza geldi. Etin 
kalitesinden, temizliğinden çok 
memnunuz. Belediyemizden de 
başkanımızdan da çok memnunuz.”

11 ŞUBEYLE UCUZ VE SAĞLIKLI GIDA
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin 

iştiraki İzTarım A.Ş. tarafından 
sayıları 11’e ulaşan Halkın Bakkalı’nın 
yenilenen Halkın Kasabı reyonlarında, 
Ödemiş Et Entegre Tesisi'nde küçük 
üreticiden alınan sağlıklı ve güvenli 
et ürünleri, İzmirli markalı işlenmiş 
ürünler ve karkas et uygun fiyatla 
satışa sunuluyor.

Enflasyon nedeniyle piyasa fiyatının 
yaklaşık yüzde 40 altında satılan et 
ürünleri yurttaşların mutfağına umut 
oldu. Halkın Bakkalı-Halkın Kasabı 
şubelerinde et ürünlerinin yanı sıra 
İzmirli markalı süt ürünleri, bitkisel 
ürünler ve Türkiye’nin dört bir 
yanından kooperatiflerin ürettiği doğal 
ve sağlıklı ürünler yer alıyor.

Halkın Kasabı Çamdibi Şubesi açıldı
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Bornova ve Buca’yı kesintisiz
BIRBIRINE BAĞLAYACAK

BORNOVA ve 
Buca’yı kesintisiz bir-
birine bağlayacak pro-
jenin 2,2 kilometrelik 
viyadük etabı hizmete 
açıldı. Bölgedeki tra-
fiği rahatlatacak viya-
dükten aracıyla ilk 
geçen Başkan Tunç 
Soyer oldu. 2025’te 
tamamlanması plan-
lanan projenin tünel 
etabında çalışmaların 
hızla ilerlediğini ifade 
eden Başkan Soyer, 
“Bugün İzmir için güzel bir gün, 
çünkü uzun zamandır çok ciddi 
bir yatırımla emek verdiğimiz pro-
jenin sonuna geldik. İzmir’e hayır-
lı olsun diyorum” dedi.

İzmir Büyükşehir Belediye-
si, Buca ile Bornova’yı birbirine 
kesintisiz bağlayacak “Buca Onat 
Caddesi ile Şehirlerarası Oto-
büs Terminali ve Çevre Yolu Arası 
Bağlantı Yolu” projesinin ikin-
ci etabında devam eden Buca Onat 
Tüneli çalışmalarını hızla sür-
dürüyor. Tünelin otogar üzerin-
den çevreyolu bağlantısını sağlaya-
cak 2,2 kilometrelik viyadük etabı 
tamamlandı. İzmir Büyükşehir 

Belediye Başkanı Tunç Soyer ve 
İzmir Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreter Yardımcısı Özgür Ozan 
Yılmaz’ın ilk sürüşüyle viyadük-
ler hizmete açıldı. Viyadük ve alt 
geçitlerin hizmete girmesiyle Bor-
nova ve terminal önündeki araç 
trafiği rahatlayacak.

İzmir Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Tunç Soyer, “Bugün İzmir 
için güzel bir gün, çünkü uzun 
zamandır çok ciddi bir yatırım-
la emek verdiğimiz projenin sonu-
na geldik. Viyadükleri açıyoruz. 
Buca Onat Tüneli tamamlandığın-
da Buca Bornova arasındaki tra-
fiği önemli ölçüde rahatlatacak. 
170 milyon liralık bir yatırım ger-

çekleştirildi viya-
düklerde . Bugü-
nün rakamlarıyla 
yapılmaya kalkıl-
saydı, 500 milyon 
lirayı bulacak bir 
yatırım. Rakamsal 
büyüklüğü bir yana 
getirdiği çözüm 
bizim için çok daha 
önemli. O neden-
le bütün arkadaş-
larıma teşekkür 
ediyorum. İzmir’e 
hayırlı olsun diyo-

rum. Tüneli de açtığımız zaman 
mükemmel bir çözümü İzmir için 
getirmiş olacağız” dedi. 

Konak Tüneli’nden başlayan ve 
otogar viyadüklerinde son bulan 
transit yolun en önemli etapların-
dan 7,1 kilometrelik Buca Onat 
Tüneli çalışmaları hızla sürüyor. 1 
milyar 400 milyon liralık yatırımla 
devam eden tünel inşaatı tamam-
landığında Konak ile Bornova 
arası 10 dakikaya inecek ve kent 
trafiği büyük ölçüde rahatlayacak. 
Tünel ve bağlantı yollarını kapsa-
yan diğer çalışmaların da 2025’in 
ilk yarısında tamamlanıp İzmirlile-
rin hizmetine açılması planlanıyor.
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Ege Üniversitesi 68’inci yaşını coşkuyla kutladı

T ürkiye’nin en köklü yükse-
köğretim kurumlarından olan 
Ege Üniversitesi, 68’inci kuru-
luş yıl dönümünü kutladı. Kut-

lama etkinlikleri, Rektörlük Bahçe-
sinde Atatürk Anıtına üniversite üst 
yönetimi tarafından çelenk sunulma-
sıyla başladı. Çelenk sunma töreninde 
kısa bir konuşma gerçekleştiren Rek-
tör Prof. Dr. Necdet Budak, “Kuru-
luşumuzdan bu yana üniversitemizin 
gelişimine emek veren ve gayretleriy-
le başarılarımıza katkı sağlayan tüm 
mensuplarımıza şahsım ve Ege Üni-
versitesi adına sonsuz teşekkürlerimi 
sunuyor; Üniversitemizin 68’inci kuru-
luş yıl dönümünü büyük bir coşku ve 
gururla kutluyorum” diye konuştu. 
Rektörlük bahçesindeki çelenk sunu-
munun ardından Prof. Dr. Yusuf Var-
dar MÖTBE Kültür Merkezinde “Ege 
Üniversitesi 68. Kuruluş Yıl Dönümü 
ve Akademik Yükselme Töreni” ger-
çekleştirildi. Törene, Rektör Prof. Dr. 
Necdet Budak, üniversite üst yönetimi, 
senato üyeleri, akademik-idari perso-
nel ile öğrenciler katıldı.

“ÜNIVERSITEMIZDE BÜYÜK BIR 
DEĞIŞIME IMZA ATTIK”

Saygı duruşu ve İstiklal Marşı’nın 
okunmasının ardından söz alan Rek-
tör Prof. Dr. Necdet Budak, şunları 
söyledi: “Köklü geçmişiyle üniversite-
miz, gerek ulusal gerekse uluslarara-
sı arenada saygın bir konuma sahip, 
öncü bir üniversitedir. Mezun oldu-
ğum bu güzide üniversitenin Rektö-
rü olarak üniversitemize kazandırdığı-
mız bu saygın konumdan dolayı büyük 
bir kıvanç ve gurur duyuyorum. Bizler, 
göreve geldiğimiz ilk günden bu yana 
dek, sayısız başarılarla dolu saygın üni-
versitemizi, ülkemizin ve dünyanın 
en önemli bilim üreten markası hali-
ne getirmek için gece gündüz deme-
den çalıştık. Ege Üniversitesinin köklü 
tarihine yakışır bir gelecek inşa etmek 
için üstün gayret sarf ettik ve tüm 

gücümüzle ve inancımızla çalışma-
ya devam ediyoruz. Biliyoruz ki bilim-
sel ilerlemenin merkezi olan üniversi-
telerin başarılarını geleceğe taşıması, 
çağın değişen dinamiklerine uyum sağ-
lanması ile mümkündür. Bizler de bu 
bilinçle hareket ediyor, Üniversitemi-
zin gelişimine katkı sunmak için tüm 
imkânlarımızı seferber ediyoruz. Üni-
versitemizi, yükseköğretim camiasın-
da layık olduğu noktaya taşımak için 
büyük bir değişim dönüşüm hareketi 
başlattık ve önemli başarılara hep bir-
likte imza attık.”

Gerçekleştirilen başarıları anlatan 
Rektör Prof. Dr. Budak, şöyle devam 
etti: “Bugün gururla belirtmeliyim ki 
geldiğimiz noktada Ege Üniversitesi, 
Araştırma Üniversitesi unvanına sahip, 
Türkiye’nin ilk Kurumsal Tam Akredi-
tasyon Belgesini almış, Öğrenci Mem-
nuniyetinde A Plus olmuş, Türk yük-
seköğretim sistemimize örnek olan 
öncü bir üniversitedir. Ayrıca Üni-
versitemiz, uluslararasılaşma hedef-
leri doğrultusunda kardeş ülke Azer-
baycan ile Cumhuriyet tarihinde bir ilk 
olan çift diploma projesini hayata geçi-
rerek tarihe önemli bir not düşmüş-
tür. Bunun yanında Özbekistan’da-
ki üniversiteler ile yapılan anlaşmalar 
ile hem öğrenci değişim programla-
rı ve hem de akademik personel deği-
şim programı bir o kadar başarılı bir 
şekilde işlemektedir. Yürüttüğümüz 
bu bilimsel çalışmalar, iki ülke arasın-
daki ilişkilere de katkı sunmaktadır. 

Bu başarılar elbette ki tesadüf değil, 
ortak akılla belirlenmiş hedefler doğ-
rultusunda tek yürek olan Ege Üniver-
sitesi ailesinin yoğun mesaisinin karşı-
lığıdır.”

Ege Üniversitesinde son 5 yıl içeri-
sinde idari ve akademik pek çok soru-
na çözüm bulduklarını ifade eden 
Prof. Dr. Budak, şunları kaydetti: 
“Bugün üniversitemizin 68. Kuruluş 
yıldönümünü, son bir yılda yeni aka-
demik kadrolarına atanan öğretim 
üyelerimizle birlikte kutluyoruz. Üni-
versitemizin, Araştırma Üniversitesi 
başarısına kavuşması ile birlikte önem-
li kazanımlarından biri norm kadro 
uygulamasının kaldırılması oldu. Böy-
lece yılların birikimi olan kadro soru-
nuna köklü çözümler ürettik. Bugün, 
tüm akademik birimlerimizde kadro 
sorunu artık ortadan kalkmış durum-
da. Son beş yıla baktığımızda 2018’de 
183, 2019’da 152, 2020’de 172, 2021’de 
230 ve 2022’de 350 olmak üzere top-
lam bin 400 akademik kadro tahsis 
ettik. Ege Üniversitesi tarihindeki en 
yüksek akademik kadro desteğini sağ-
ladık. Cumhuriyetin 100. yılında da 
sağlamaya devam edeceğiz. Bu süreç-
te, akademik performansa dayalı ola-
rak ÜNİSİS sistemini hayata geçirdik. 
Artık üniversitemizde eğitim, öğre-
tim, araştırma ve döner sermayeye 
katkı açısından tüm akademik birim-
lerimizde; üniversite, fakülte, bölüm 
ve kişi bazlı olarak performansı net bir 
şekilde analiz edebilmekteyiz. Bundan 
böyle kadro tahsislerimizi yaparken, 
ÜNİSİS sisteminden aldığımız veri-
ler ışığında performansa dayalı kadro 
tahsisleri yapacağız.  Üniversitemiz-
de bilimsel altyapıyı daha da yükselt-
memiz ve uluslararası alanda giderek 
artan çetin koşullarda rekabet ede-
bilmemiz için Cumhuriyetimizin 100. 
Yılında atama kriterlerimizde değişik-
liklere gittik. Detaylarını daha önce 
duyurduğumuz yeni kriterlerle üniver-
sitemizin ivmesinin daha da yükselece-
ğini öngörüyorum.”
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